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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza

Z wielkim zdumieniem i przykrością zarówno ja, przedstawiciele śląskiej służby zdrowia, jak i
mieszkańcy województwa śląskiego przyjęliśmy informację dotyczącą podziału kwoty
600 milionów zł dodatkowych pieniędzy pochodzących z tak zwanego funduszu zapasowego przez
Prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Pana Jacka Paszkiewicza. Odbiorcą tej kwoty został w
znaczącej części mazowiecki oddział Narodowego Funduszu Zdrowia. Otrzymał on
550 milionów zł, podczas gdy dla województwa śląskiego przeznaczono kwotę zaledwie
15 milionów zł. Sytuacja ta jest nie do przyjęcia, ponieważ dysproporcje pomiędzy liczbą ludności
województwa śląskiego i województwa mazowieckiego w żaden sposób nie pozwalają na taki nie-
równy podział środków. Pragnę przypomnieć, iż województwo mazowieckie liczy około
5,188 miliona mieszkańców, a województwo śląskie – 4,654 miliona mieszkańców. Taki san rzeczy
jest skrajnie niepokojący. W żaden sposób nie można tolerować sytuacji, że jeden oddział NFZ jest
traktowany według specjalnych zasadach i otrzymuje – kosztem innych – dodatkowe środki.

Mając powyższe na uwadze, zwracam się do Pana Ministra o:
– rozważenie możliwości zmiany decyzji w zakresie podziału środków z tak zwanego funduszu

zapasowego (i podział środków proporcjonalnie do liczby mieszkańców województw),
– udzielenie szczegółowych informacji dotyczących motywów podjętej wcześniej decyzji o po-

dziale środków,
– rozważenie możliwości zmiany przepisów regulujących zasady podziału środków NFZ.

Z wyrazami szacunku
Leszek Piechota




